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Unul dintre principa-
lele motive pentru care 
fostul primar Marian Oan-
cea intră în lupta pentru 
Primăria Snagov vizea-
ză lipsa de acțiune a pri-
marului actual, Mihai An-
ghel, și eșecul acestu-
ia în realizarea promisiu-
nilor făcute comunității. 
 Marian Oancea subliniază 
că Snagovul se confruntă 
cu un blocaj administra-
tiv, care se răsfrânge grav 
asupra comunității, deoa-
rece, în timp ce a fost în 
funcție, Mihai Anghel nu 
a dus la îndeplinire nicio 
promisiune, iar stagnarea 
și lipsa de progres au de-
venit vizibile în întreaga 
comună.

Marian Oancea subli-
niază faptul că, în timpul 
mandatului primarului Mi-
hai Anghel, singurele pro-
iecte care au avut continu-
itate sau au fost realizate 
au fost cele susținute de 
Consiliul Județean Ilfov.

”Pe 9 iunie sunt cele 
mai importante alegeri lo-
cale din ultimii 20 de ani. 
Comuna Snagov are ne-
voie de proiecte, nu de 
scuze și minciuni. Comu-
na Snagov are nevoie de 
un gospodar, nu de aven-
turi politice. Primăria lui 
Mihai Anghel a fost un ex-
periment ratat. Nicio pro-
misiune făcută nu a fost 
dusă la îndeplinire. Primă-
ria trebuie să fie în primul 
rând a voastră și să mun-
cească în folosul vostru. 
Eu am învățat din greșelile 
trecutului și vreau să con-
struim împreună viitorul 
comunei noastre. Acesta 
este motivul pentru care 
candidez și vă chem ală-
turi de mine”, a transmis 
Marian Oancea.

După patru ani 
de pauză, sunt 
necesare activități 
concrete

Marian Oancea spune 
că, după patru ani de pa-
uză, trebuie urgent aduse 
îmbunătățiri esențiale in-
frastructurii de bază, cu 
accent pe problemele cri-
tice precum sistemul de 
alimentare cu apă și ca-
nalizare. El evidențiază 
și nevoile din  domeniii 
precum sănătatea și 
educația, adică necesita-
tea de a investi în spita-
le locale și în construirea 
liceului din Snagov. Ma-
rian Oancea este ferm în 
convingerea că Snagovul 
are un potențial uriaș, dar 
că acesta a fost neutili-
zat în ultimii ani. Născut, 
crescut și educat în Sna-
gov, Marian Oancea își 
împărtășește adânc legă-
tura cu această comună. 
Cu o experiență vastă în 
dezvoltarea locală, Marian 
Oancea consideră că este 
în măsură să pună în apli-
care soluții concrete pen-
tru problemele cu care se 
confruntă comunitatea.

În viziunea sa, co-
laborarea strânsă dintre 
cetățeni, mediul de afa-
ceri și instituțiile adminis-
trative este esențială pen-
tru ca Snagovul să își păs-
treze identitatea, fiind în 
același timp un loc con-
fortabil și sigur pentru toți 
locuitorii săi. 

Realizări palpabile 
și obiective 
realiste

Marian Oancea adu-
ce în atenția publicului lis-
ta realizărilor sale din peri-

oada cât a ocupat funcția 
de primar al comunei Sna-
gov, ”realizări palpabi-
le, concrete, ușor de eva-
luat”. El reamintește că în 
mandatele sale, eforturile 
administrației locale au fost 
concentrate pe diverse do-
menii, de la infrastructură 
și educație, până la mediu 
și servicii sociale. Printre 
realizările din satul Snagov 
sunt menționate extinde-
rea școlii, care acum inclu-
de clasele I-VIII, refacerea 
infrastructurii rutiere pe 
străzi importante precum 
Bujorului, Panseluțelor, Al-
băstrelelor, Ricinului și Flo-
rilor, dar și investiții în as-
faltare și canalizare pe 
străzile Zorelelor, Nuferi-
lor și Socului. Promenada 
Snagov este o altă reali-
zare notabilă, iar introdu-
cerea și extinderea rețelei 
de iluminat public pe stră-
zile Bradului și Molidului au 
adus o mai bună vizibilita-
te și siguranță pentru locu-
itori. Un alt proiect util es-
te înființarea parcului în-
tre străzile Viorelelor și Li-

liacului, împreună cu ame-
najarea unui loc de joacă 
pentru copii. Construcția 
unei stații modulare ca-
pabile să deservească pâ-
nă la 50.000 de locuitori 
și punerea în funcțiune a 
stațiilor de pompare a apei 
uzate de pe străzile Mo-
lidului și Plopilor sunt do-
vezi clare ale preocupă-
rii pentru infrastructura 
de utilități și mediu, căre-
ia i se adaugă reabilitarea 
stației de apă uzată de pe 
Str. Viorelelor și extinderea 
rețelei de apă și canaliza-
re pe străzile Salciei, Meri-
lor și altele adiacente Com-
plexului Astoria.

În satul Ghermănești, 
fostul primar a dezvol-
tat proiecte de infra-
structură, servicii socia-
le și amenajare urbană, 
precum construcția unui 
nou corp de clădire pen-
tru școală, sau introduce-
rea rețelei de apă și ca-
nalizare pe străzile Vaslui, 
Plevnei și Grivița. Intro-
ducerea rețelei de ilumi-
nat public modern, de tip 

LED, pe Intrarea Războ-
ieni și extinderea rețelei 
de alimentare cu electri-
citate pe aceeași intra-
re și pe Vidin reprezin-
tă pași importanți pen-
tru siguranța în aceste zo-
ne. Anveloparea blocurilor 
P27, A1, A6, D5A și P18 
este o altă inițiativă sem-
nificativă, iar moderniza-
rea parcului din fața Pri-
măriei și a locului de joacă 
pentru copii sunt investiții 
în calitatea vieții sociale a 
comunității. Apoi, deschi-
derea unei grădinițe, ca-
re a venit în întâmpinarea 
nevoilor părinților.

Toate satele 
au beneficiat 
de proiecte de 
dezvoltare

Satele Vlădiceasca, 
Tâncăbești și Ciofliceni au 
beneficiat de planuri am-
ple de dezvoltare - pre-
cum asfaltarea și reface-
rea trotuarelor și introdu-
cerea iluminatului public 
de tip LED pe Str. Geor-

ge Enescu din Vlădiceas-
ca. În Ciofliceni, s-a lucrat 
la asfaltarea străzilor Di-
mitrie Cantemir și Alexan-
dru Ioan Cuza, iar rețeaua 
de alimentare cu energie 
electrică a fost extinsă pe 
Str. Șerban Cantacuzino. 
În Tâncăbești, asfaltarea 
străzilor George Bacovia, 
Barbu Ștefănescu Dela-
vrancea și Marin Sorescu a 
adus îmbunătățiri semnifi-
cative în mobilitatea urba-
nă. În Tâncăbești, s-au re-
alizat două pasarele pen-
tru traversarea DN, con-
tribuind la reducerea ris-
cului de accidente rutiere. 
Renovarea Dispensarului 
din Tâncăbești și inaugu-
rarea unui cabinet stoma-
tologic au asigurat accesul 
la servicii medicale de ca-
litate, iar pentru educație 
s-a investit în moderniza-
rea școlii din Tâncăbești 
și construirea unui loc de 
joacă pentru copii.

Potrivit candidatului 
PSD la funcția de primar 
al comunei Snagov, pro-
iectele nu s-ar fi oprit în 
ultimii patru ani. Din păca-
te, actuala administrație a 
blocat dezvoltarea comu-
nei. ”Există și alte obiec-
tive importante precum 
înființarea unei policlinici 
medicale pentru întrea-
ga comună, extinderea 
rețelei de iluminat public, 
anveloparea blocurilor și 
extinderea rețelei de apă 
și canalizare pentru a aco-
peri nevoile crescânde ale 
populației și evident con-
struirea liceului din Sna-
gov. Este nevoie de con-
tinuarea colaborării între 
autoritățile locale și comu-
nitate pentru a transfor-
ma planurile în realitate”, 
a spus Marian Oancea.

eveniment

Marian Oancea și-a depus candidatura 
pentru funcția de primar al Snagovului

Marian Oancea și-a depus oficial 
candidatura pentru funcția de primar 
al comunei Snagov, din partea PSD, 
aducând în discuție nevoia de revitalizare 
a proiectelor comunitare în cele cinci sate 
care alcătuiesc această frumoasă așezare. 
”Îmi doresc ca împreună să facem să 
fie mai bine pentru Tâncăbești, Snagov, 
Ghermănești, Ciofliceni și Vlădiceasca!”, a 
transmis Marian Oancea.
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